
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
17 DE GENER DE 2011 
 
Data:  17 de gener de 2011 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:   18,00  hores 
Fi:   19,15 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr. Tomàs Campaner Ferragut  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Joan Ramis Perelló 
- 2º Tinent de batlle, Sr. Antonio Vallespir Perelló 
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Rafael Alomar Ferragut  
- Regidor, Sr. Pedro Socias Comas 
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr. Andreu Perelló Contestí  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 

No assistència amb excusa: Regidor, Sr. Francisco Castell Alomar 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió extraordinària de dia             
10 de desembre de  2011), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
majoria dels assistents  (9 vots a favor:  6 PP, 2 PSM-EN, 1 PSOE i 1 abstenció: UM) . 

 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ ENTRE L’AGÈNCIA 
TRIBUTÀRIA DE LES ILLES BALEARS I L’AJUNTAMENT DE L LUBÍ EN MATÈRIA 
DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DE L SERVEI DE 
RECOLLIDA I ELIMINACIÓ DE FEMS.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 10 de gener de 2011, que deia: 
 
“Vist el conveni de col·laboració a signar entre l’Agència Tributària de les Illes Balears 
(ATIB)  i l’Ajuntament de Llubí en matèria de gestió tributària de la taxa per a la 
prestació del servei de recollida i eliminació de fems  que té com a objecte la 
realització, en règim d’encàrrec de gestió, per part de l’ATIB, de tasques relacionades 
amb la gestió tributària de la taxa per la prestació del servei esmentat. 
 
Vist la instància  de l’ATIB, amb registre d’entrada núm. 2229, de data 14 de desembre 
de 2010,  pel qual dita Agència Tributària precisa acord plenari aprovatori de dita 
proposta de conveni  i que faculti al batlle per a la seva signatura. 
 
Per l’exposat, se proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 



 

 

Primer.- Adherir-se i ratificar  l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de data 25 
d’octubre de 2010, relatiu al conveni esmentat. 
 
Segon.- Facultar al Sr. Batlle, per a la signatura dels documents que fossin necessaris 
per a l’execució del present acord.  
 
Tercer.-  Comunicar aquest acord a l’esmentada Agència Tributària per a la seva 
constància i efectes procedents.   
  
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els reunits,  prèvia deliberació, per  unanimitat dels assistents,  acorden aprovar 
íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.   
 
 
3.- PROPOSTES D’URGÈNCIA .- 
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents, que representa 
el vot favorable de la majoria absoluta legal, es va tractar el següent assumpte:  
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ ENTRE JOVE S UNITS I 
AQUEST AJUNTAMENT PER A LA RECOLLIDA DE ROBA I CALÇ AT USATS.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 17 de gener de 2011, que deia: 
 
“Vist el conveni de col·laboració a signar entre els Joves Units i aquest Ajuntament pel 
desenvolupament mediambiental per a la col·locació de  contenidors per a la recollida 
de roba i calçat usat  i aquest Ajuntament  per un període de tres anys 
 
Per l’exposat, se proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer.- L’Ajuntament de Llubí autoritza a “Joves Units pel desenvolupament 
mediambiental” per a la instal·lació i explotació de contenidors de recollida de roba i 
calçat usat, d’acord amb les condicions que consten al  citat conveni de col·laboració. 
  
Segon.- Facultar al Sr. Batlle, per a la signatura dels documents que fossin necessaris 
per a l’execució del present acord.  
 
Tercer.-  Comunicar aquest acord a Joves Units per a la seva constància i efectes 
procedents.   
  
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 

 
Els reunits,  prèvia deliberació, per majoria dels assistents  (8 vots a favor:  6 PP,  1 UM i 
1 PSOE i 2 abstencions: PSM-EN) acorden aprovar íntegrament la Proposta de la Batllia 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.   
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens del grup municipal PSM-EN, es va manifestar que 
el seu grup s’abstenia tota vegada que s’han demanat referències sobre aquesta 
empresa i no s’han trobat . 
  
 
4.-  PRECS I PREGUNTES 



 

 

Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es 
va formular el següent prec: 
-Es prega a l’Ajuntament que solucioni la problemàtica de la mala col·locació dels disc 
de cediu el pas situat entre el carrer Sineu i el carrer Fàbrica. 
  
 
 Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del g rup municipal PSM-EN, es 
varen formular les següents preguntes: 
-El nostre grup municipal ha sentit rumors sobre presumptes sostraccions de béns i 
materials a oficines o instal·lacions municipals a les hores de neteja d’aquestes 
instal·lacions.  Ens agradaria saber si existeix alguna problemàtica en aquest sentit. 
Contestà el  regidor Sr. Antonio Vallespir  que havien robat al Col·legi Públic Duran-
Estrany,  un ordinador  portàtil.  També el que s’ha produït a les oficines municipals és 
que una persona que feia feina en la neteja agafava dades que utilitzada per donar-se 
d’alta a diferents serveis. Una vegada que l’Ajuntament ha tingut coneixement ,  ho va 
comunicar a l’empresa concessionària i aquesta l’ha rescindit el contracte.           
 
-Voldrien conèixer quan de temps duen oberts els aparcaments de “Sa Farinera” i quin 
aprofitament s’ha fet d’aquest aparcaments.  Hi ha dades sobre quan de cotxes hi 
aparquen i quines persones en fan ús?   Contestà  el Sr. Batlle dient que els aparcaments 
estan oberts des de les festes de Sant Feliu i és veritat que no s’usen molt.    
 
-Quines notícies o informacions més recents té l’Ajuntament sobre l’execució de la variant 
de Llubí: dades d’inici, estat de les expropiacions, duració de les obres, etc?   Ha 
sol·licitat recentment l’Ajuntament informació al Consell de Mallorca?    Contestà  el Sr. 
Batlle dient que des de el Consell de Mallorca ens varen telefonar per informar que 
estaven fent feina sobre la modificació del projecte de les obres, d’acord amb les 
al·legacions  presentades pels interessats  i l’Ajuntament de Llubí.  El Sr. Gabriel Vicens 
del PSM-EN i el Sr. Andreu Perelló d’UM, exigeixen que s’informi als grup de l’oposició 
quan tinguin més informació sobre el tema. 
 
-Atès que el darrer cas de corrupció política es centre en la gestió de la recollida de 
residus a la part forana de Mallorca, ens agradaria conèixer si hi ha alguna possible 
repercussió o conseqüència en la gestió de recollida i tractament de residus que s’ha 
produït a partir del 2006 fins ara a Llubí a la Mancomunitat del Pla, o que se produirà en 
un futur.    Contestà  el Sr. Batlle dient que  des de la Mancomunitat  se convocarà als 
Ajuntaments que formen part per discutir sobre aquest tema i prendre mesures, al que el 
Sr. Gabriel Vicens replicà que li pareixia molt bé aquesta iniciativa però se tendria que 
traslladar també a la FELIB i des de el propi Ajuntament, per defensar els nostres 
interessos.    El Sr. Andreu Perelló  manifestà que pel que ha llegit a la premsa 
l’assumpte encara està molt verd i voldria més esperar a veure si hi ha responsabilitats 
civils o penals.  
 
 
 
 
 
 Per part del regidor Sr. Andreu Perelló Contestí, del grup municipal UM, 
es varen formular les següents preguntes: 
 
-Quan acaba la concessió d’aigua?    Contestà el Sr. Rafael Alomar Ferragut dient que es 



 

 

va adjudicar a l’any 1996 i té una durada de 25 anys.  
 
-Hi ha gent que demana si per fer el servei militar obligatori se’ls cotitza com un any de 
Seguretat Social, l’ajuntament té informació sobre això?    Contestà el Sr. Batlle dient que 
són les primeres noticies que té i que l’Ajuntament no té més informació.  
 
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 
Vist-i-plau 
El batlle,  
 
 
 
 
 
Tomàs Campaner Ferragut   Raimundo Tomás Montis Sastre 


